
 

 

 

 
Jaarverslag 2021/ Oldebert, vereniging van dorpsbelangen Tolbert. 
 

Geachte leden, 
In dit beknopt jaarverslag kunt u lezen waar het bestuur van Oldebert zich in 
2021 onder anderen mee bezig heeft gehouden. 
 
Hoogtepunten, die verderop nader toegelicht zullen  worden: 

• 30 km stickers. 
• BuurtAED 

• 100jarig bestaan Oldebert 
 

 
 
Algemeen: 
Oldebert telde eind 2021 zo’n 270 leden. 
De jaarvergadering hebben wij dit jaar gehouden op 22-3-2021 via een 
teamvergadering vanwege corona. 
  
 
Geert Gjaltema heeft zich als bestuurslid teruggetrokken. 

 

De samenstelling van het huidige bestuur is als volgt: 

 
Functie:   Naam:    Aftredend en/of herk.per 
Voorzitter   Bonne de Boer   2023 

Secretaris   Fokke Dijkstra   2022 

Penningmeester  Ynze Faber   2024 

Algemeen   Anja van Wijk   2023 

Algemeen   Barbara Postema-Korringa 2022 
Notulist   Sytske Everink    

 

 
 
Nijjoarsveziede: 

 

Helaas is de Nijjoarsveziede dit jaar door corona niet doorgegaan. Er wordt 
door de Commissie Tolberter Erepenning op dit moment gekeken naar een 
nieuwe opzet betreffende het aanwijzen van geschikte kandidaten voor de 
Tolberter Erepenning. 
 
 



 
 
30 km stickers . 

 
Naar aanleiding van reacties van bewoners aan de Hoofdstraat en de 
Zuiderweg heeft Oldebert via overleg met de gemeente bij de VVN 30km 
stickers aangevraagd. Deze zijn door vrijwilligers in het dorp verdeeld over de 
Hoofdstraat en de Zuiderweg.  
Los daarvan gaat Oldebert voor 30km markering in de desbetreffende straten. 
 
 
BuurtAED 
 
Oldebert heeft de BuurtAED aan de Bolster gesponsord. 
Omdat wij het van groot belang vinden dat dit soort initiatieven van de grond 
komen heeft Oldebert gemeend dit initiatief van een BuurtAED te moeten 
sponsoren. 
Tevens heeft Oldebert op website gezet waar de huidige AED’s in Tolbert zich 
bevinden  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Gesprek gemeente Westerkwartier 

 
 
Dit jaar hebben wij vanwege de Corona crisis wederom geen gezamenlijk 
gesprek met het dorp en de gemeente gehad. 
Wel heeft een delegatie van het bestuur een paar keer een online bijeenkomst 
met de gemeente gehad. 
Hierbij kwam o.a. aan de orde:  

• de 30km markering en stickers. 

• Afwerking inrichting terrein Poiesz. 

• Verkeersveiligheid. Oversteekplaatsen. 

• Aanpak Mensumaweg, 

• Schelpenpad. 
 
 
 
 
100 jarig bestaan Oldebert 
 
Dit jaar heeft voor het bestuur van Oldebert vooral in het teken gestaan van het 
100 jarig bestaan van Oldebert. 
De vraag was vooral hoe kunnen wij ons als Oldebert het beste presenteren in 
een periode van lockdowns. 
Dit heeft geresulteerd in een éénmalig magazine, waarin verenigingen en 
bedrijven zich konden presenteren. Aangevuld met verhaaltjes en anekdotes 
over de afgelopen 100 jaar. 
Daarnaast is het gelukt tussen de lockdowns door het 100 jarig bestaan op 2 
november op een feestelijke manier af te sluiten met de leden en genodigden. 
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Tolbert, januari 2022 

Fokke Dijkstra 

secretaris Oldebert 


